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ZAPISNIK 
S 9. SJEDNICE VMO POTOK 

 
9. sjednica VMO Potok održana je 24.01.2024. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO Potok za 2023. godinu.   
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Članica Vijeća gđa Mirjana Matić uputila je sljedeći dopis: „Nakon saniranja puknuća 
cijevi u ulici Z. Petranovića ostao je šljunak na cesti. Šahta je zatrpana šljunkom, a 
pločnik je uništen. Potrebno je čim prije očistiti šahtu i sve vratiti i asfaltirati kako je i 
bilo. Dopis je proslijeđen u Odjel za komunalni sustav. 
 

 Vijeće je zaprimilo sljedeći mail građana: „Da li Grad Rijeka ima u planu ikakav 
pomak po pitanju osiguravanja parkirnih mjesta za stanare Potoka, s obzirom da se 
nakon zatvaranja parkirališta Benčić ukinulo više stotina mjesta bez ikakve 
nadoknade. Bilo je rečeno da će se dio mjesta osigurati u novom kompleksu Benčić, 
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ali stanari sa povlaštenim kartama zapad uopće nemaju pravo parkiranja na tom 
parkiralištu. Da li su za stanare predviđena dodatna parkirna mjesta na Benčiću sa 
stražnje zgrade knjižnice koja je trenutno u radovima? Veliku površinu ima HEP, da li 
se dio tog prostora može prenamijeniti u parkirališni prostor za stanare? Po kojoj 
osnovi kafić Flores svake godine proširi terasu i zagradi dodatna parkirna mjesta? 
Stvarno je postalo nemoguće naći parkirno mjesto na Potoku, a kao stanari nemamo 
izbora, a čini se i nikakvog prava glasa. Ako zbog nedostataka drugih opcija 
parkiramo automobil bočno na pločniku dočeka nas kazna za nepropisno parkiranje. 
Kada je u pitanju ukidanje postojećih parkirnih mjesta, tu se odluke donose brzo, ali 
za osiguravanje normalnog života stanara nema nikakvog pomaka. 
Molim odgovor od Grada što se planira napraviti po pitanju osiguravanja parkirnih 
mjesta za stanare Potoka, rješenje nam je potrebno sada“. 

 Vijeće će uputiti sljedeći odgovor: “Vijeće MO Potok je upoznato s problemom 
nedostatka parkirnih mjesta i više puta se obraćalo Odjelu za komunalni sustav i 
Rijeka Plusu molbama za pronalazak rješenja, te bi svaki puta dobili odgovor da rade 
na istom i mole za strpljenje. Vijeće je nekoliko puta predlagalo da se stanarima s 
povlaštenom parkirnom kartom omogući korištenje parkirališta Benčić, te da se 
cijena parkirne karte po satu na označenim mjestima u ulicama MO Potok poveća ili 
barem izjednači s onom na obližnjim parkiralištima kako bi destimuliralo vozače koji 
ne stanuju ovdje i nemaju povlaštenu parkirnu kartu i time omoguće pristup 
stanarima, ali svi prijedlozi su odbijeni. Također smo na sastancima s Rijeka Plusom 
predlagali da se prostor u vlasništvu HEP-a uredi kao garaža, što bi uključivalo 
dogovor na nivou Grada Rijeke i HEP-a. 
Ponovno ćemo uputiti zahtjev za rješenje ovog problema, te zatražiti sastanak s 
Rijeka Plusom u nadi da će konačno doći do nekih pomaka u pronalaženju istog“.  
 

 Odjelima za urbanizam i komunalni sustav će se uputiti sljedeći dopis: “Na prostoru 
između Cambierieve ulice i KBC-a bila je planirana izgradnja hotela i parkirnih 
mjesta, što nam je prezentirano prilikom predstavljanja izmjena DPU Potok 4. rujna 
2018. u MO Potok. Umjesto navedenog prostor je dan na korištenje privatnoj tvrtki 
koja ga je pretvorila u parkiralište s naplatom. Molimo za odgovor – po kojoj osnovi i 
do kada će parking po ovim uvjetima biti u funkciji, te da li se planira izgradnja 
javnog parkirališta kojeg bi mogli koristiti stanari Potoka“. 

  
AD 2 
 
      Zaključak:  
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu VMO Potok za 2023. 
godinu. 

 
AD 3 
 
       Zaključak: 

 

 Vijeće će pokrenuti inicijativu za koordinaciju susjednih mjesnih odbora, te 
razgovarati s njihovim predsjednicima s ciljem učinkovitijeg rješavanja zajedničke 
problematike.   
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


